



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$4 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE—OF Montreal

Organ officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

Toutes communications se —
rapportant aux annonces ou aux
abonnements devront être adres-
sées tout simplement comme suit :

"La Gazette Municipale"

Bureau de Poste : 299 ou
42 Place Jacques-Cartier, Montréal

Toutes communications se —
rapportant à la rédaction devront
être adressées comme suit :

"La Gazette Municipale"

Hôtel de Ville, — Montréal

All communications relative —
to advertisements or subscriptions
should be addressed simply as
follows :

"The Municipal Gazette"

Post Office Box : 299 or 42
Jacques-Cartier Square, Montréal.

All communications relative to the
editorial part of the paper should
be addressed as follows :

"The Municipal Gazette"

City Hall, — Montréal.

TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 3 mai 1911, a.m.

Sont présents: M. Wanklyn, président, MM. Dupuis, La-chapelle et Ainey.

Les Commissaires siègent à huis-clos en compagnie de M. E. A. Robert, président de la Compagnie des Tramways, et de M. Perron, avocat de ladite compagnie, pour discuter la question d'un contrat.

Ajournement.

L. N. SENEICAL,
Secretary.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 3 mai 1911, p.m.

Sont présents: M Wanklyn, président. Tous présents.

1.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une assemblée du Conseil tenue le 1er mai 1911, à l'effet de référer au Bureau des Commissaires, une lettre de la Cie du Grand Tronc, ainsi que les plans et estimés du changement de niveau proposés, avec prière audit Bureau de conférer avec le Maire et les échevins L. A. Lapointe, N. Lapointe, Ward, Boyd, Monahan, Létourneau, Prud'homme.

Résolu: De déléguer M. le commissaire Wanklyn pour représenter le Bureau à ladite conférence.

Il est

2.—Résolu: De demander au Département en Loi si la Compagnie du Gaz a le droit d'exploiter son industrie dans la ville sans contrat avec la municipalité et, si non, quels moyens prendre pour l'obliger à renouveler son contrat.

3.—Soumise une lettre de M. Art. Gosselin, adressée à M. l'échevin N. Lapointe, demandant si la Ville chargerait le coût du pavage de l'avenue Atwater à tous les propriétaires riverains, tant ceux du quartier Ste-Cunégonde que ceux du quartier St-Henri, attendu que la partie de l'avenue Atwater dans le quartier Ste-Cunégonde était déjà pavée avant l'annexion.

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir ce que la Ville doit faire en vertu de la loi actuelle.

4.—Soumis un rapport de l'Agent des Achats et des Ventes, au sujet de l'approvisionnement de la glace pour les différents départements de l'Hôtel de Ville, recommandan-

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held the 3rd May 1911, a.m.

Present: Mr. Wanklyn in the chair, Messrs. Dupuis, La-chapelle and Ainey.

The Commissioners sat with close doors with Mr. E. A. Robert, president of the Tramways Co., and Mr. Perron, attorney of said Company, in order to discuss the question of an agreement.

Adjourned.

L. N. SENEICAL,
Secretary.

* * *

Report of meeting held the 3rd May 1911, p.m.

Present: Mr. Wanklyn, in the chair, and all the other members of the Board.

1.—Submitted an extract from the minutes of Council held on the 1st May 1911, referring to the Board of Commissioners a letter from the Grand Trunk as well as plans and estimates of the proposed change of levels, with instructions to the Board to confer with the Mayor and Ald. L. A. Lapointe, N. Lapointe, Ward, Boyd, Monahan, Létourneau, Prud'homme.

Resolved: That Mr. Commissioner Wanklyn be instructed to represent the Board at said conference.

2.—Resolved: That the Law Department be requested to state whether the Gas Company has the right to operate its industry within the City without a contract with the Municipality, and, if not, what means should be taken to compel the said Company to renew its contract.

3.—Submitted a letter from Mr. Art. Gosselin, sent to Ald. N. Lapointe, asking whether the City would charge the cost of paving Atwater avenue to all the bordering proprietors, both of St. Cunegonde and St. Henry wards, inasmuch as that part of Atwater avenue situated in St. Cunegonde ward has been paved previous to annexation.

Resolved: To refer the matter to the Law Department in order to ascertain what action the City should take in the premises.

4.—Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, on the supply of ice to the different departments of the City Hall, requesting each department to sub-